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Vasen, angående uppsägning av avtal med Digni Care 
 
Min företrädare har vid flera tillfällen inkommit med skrivelser angående äldreboendet Vasen. 

Det har även förekommit en notis i lokaltidningen ”Mitt i Vasastan” (2010-12-07) samt en 

notis i DN (101215) samt ett inslag i TV4 lokalnyheter kl 17.50 (dec 2010). 

Samtliga dessa inslag och notiser har redovisat att äldreboendet Vasen är misskött och att det 

finns många problem, bland annat med stor omsättning av personal och att det är svårt med 

svenska språket för vissa av de anställda. Vidare finns uppgifter om tveksamheter avseende 

medicinering för de boende. 

 

 

- Hur är situationen i dagsläget för de boende på Vasen? 

 

- Hur är det med den uppsägning av avtalet som skett, vad händer härnäst? 

 

- Socialstyrelsen har enligt uppgift mottagit anmälningar från anhöriga på Vasen, vad har 

det resulterat i? 

 

- Hur följer vi upp och kvalitetssäkrar verksamheten på Vasen tills dess att en ny 

upphandling skett så att de berörda brukarna under mellantiden inte blir lidande? 

 


